

ԻՐԱՎԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, JURISPRUDENCE, ЮРИСПРУДЕНЦИЯ

Վոլոդյա Հովսեփյան. Հայոց Արևելից կողմանց վարչաքաղաքական կացությունը 5-13-րդ դարերում (համառոտ ակնարկ) (հայերեն)	9
Volodya Hovsepyan. Administrative and Political Situation of the Armenian Eastern Regions in the 5 th -13 th Centuries (Brief Essay) (in Armenian)	
Володя Овсепян. Административно-политическое бытование в Восточных пределах Армении в V-XIII вв. (краткий обзор) (на армянском)	
Գևորգ Բարսեղյան. Օպերատիվ-հետախուզական գործունեության քրեաիրավական ապահովման միջազգային և այլ պետությունների փորձը (հայերեն).....	22
Gevorg Barseghyan. The International Experience in Criminal-Legal Provision of Operational-Search Activities (in Armenian)	
Геворг Барсегян. Международный и зарубежный опыт уголовно-правового обеспечения оперативно-розыскной деятельности (на армянском)	
Սիրանուշ Գրիգորյան. Պատժամիջոցների մարդասիրական հետևանքները փախստականների տեղաշարժի վրա (անգլերեն).....	42
Siranush Grigoryan. Humanitarian Consequences of Sanctions on Refugee Migration (in English)	
Сирануш Григорян. Гуманитарные последствия санкций в отношении миграции беженцев (на английском)	
Վիկտորյա Հակոբջանյան. Ռազմական դրության ռեժիմում պետության պատասխանատվությունը առողջության պահպանման իրավունքի իրացման գործում (հայերեն).....	52
Victoria Hakobjanyan. Responsibility of the State in Exercise of the Right to Protection of Health in the Regime of Martial Status (in Armenian)	
Виктория Акопджанян. Ответственность государства при осуществлении права на охрану здоровья в режиме военного положения (на армянском)	
Արկադի Հովհաննիսյան. Վարչական ակտի ուժի մեջ մտնելու հիմնախնդիրները գործող վարչական դատավարությունում և դրա հնարավոր լուծումները (հայերեն)....	62
Arkadi Hovhannisyanyan. The Main Problems of Entry into Force of an Administrative Act In the Current Administrative Judicial Proceedings and Their Possible Solutions (in Armenian)	
Аркадий Оганнисян. Основные проблемы вступления в законную силу административного акта в современном административном судопроизводстве и возможные пути их решения (на армянском)	
Լուսինե Հովհաննիսյան. Պաշտպանի դատավարական կարգավիճակի որոշ առանձնահատկությունները քրեական դատավարությունում (հայերեն).....	77
Lusine Hovhannisyanyan. Certain Specifics Features of the Procedural Status of the Defender in Criminal Procedure (in Armenian)	
Լուսինե Օգանեսյան. Некоторые особенности процессуального статуса защитника в уголовном процессе (на армянском)	

ՔԱՂԱՔԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, ՄԻԶԱԶԳԱՅԻՆ ՀԱՐԱԲԵՐՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ
POLITICAL SCIENCE, INTERNATIONAL RELATIONS
ПОЛИТОЛОГИЯ, МЕЖДУНАРОДНЫЕ ОТНОШЕНИЯ

Էդգար Զալանթարյան. Հանրային կազմակերպությունների կառավարման արդյունավետության մոտիվացիոն կառուցակարգերը (հայերեն).....88

Edgar Kalantaryan. Motivation Structures for the Efficiency of Management of Public Organizations (in Armenian)

Эдгар Калантарян. Структуры мотивации эффективности управления общественными организациями (на армянском)

Տիգրան Ղազարյան. Հասարակության բևեռացումը որպես քաղաքական կայունության վրա ազդող գործոն (հայերեն).....102

Tigran Ghazaryan. Society Polarization as a Factor Affecting Political Stability (in Armenian)

Тигран Казарян. Социальная поляризация как фактор, влияющий на политическую стабильность (на армянском)

Անահիտ Շահումյան. Քաղաքացիական վերահսկողության առանձնահատկություններն ազգային անվտանգության համատեքստում (հայերեն).....114

Anahit Shahumyan. Features of Civilcontrol in the Context of National Security (in Armenian)

Анаит Шаумян. Особенности гражданского надзора в контексте национальной безопасности государства (на армянском)

Սվետլանա Զիլավյան. Ռազմական օմբուդսմենի ինստիտուտը զինված ուժերում. քաղաքացիական վերահսկողության ընթացակարգ (հայերեն).....125

Svetlana Jilavyan. The Institute of Military Ombudsman as a Mechanism of Civil Control in the Armed Forces (in Armenian)

Светлана Джилавян. Институт военного омбудсмена как механизм гражданского контроля в вооруженных силах (на армянском)

Աննա Սիսոյան. Թվային ինքնիշխանության հիմնախնդիրը գլոբալացվող աշխարհում (հայերեն).....138

Anna Sisoyan. The Issue of Digital Sovereignty in a Globalizing World (in Armenian)

Анна Сисоян. Проблема цифрового суверенитета в условиях глобализации мира (на армянском)

Լուսինե Սողոմոնյան. Հայաստանի Հանրապետության ընտրական համակարգի ձևավորման որոշ առանձնահատկությունները հետխորհրդային ժամանակաշրջանում (հայերեն).....149

Lusine Sghomonyan. The Features of the Electoral System of the Republic of Armenia in the Post-Soviet Period (in Armenian)

Лусине Согомонян. Особенности формирования избирательной системы Республики Армения в постсоветский период (на армянском)

ՊԱՏՄՈՒԹՅՈՒՆ, HISTORY, ИСТОРИЯ

Կարինե Եղիազարյան. Համախառնականության և համաթուրքականության դերը 1905-1906 թվականների հայ-թաթարական կռիվներում (հայերեն).....160

Karine Yeghiazaryan. The Role of Pan-Islamism and Pan-Turkism in the Armenian-Tatar Wars of 1905-1906 (in Armenian)

Карине Егиазарян. Роль панисламизма и пантюркизма в армяно-татарских войнах 1905-1906 гг. (на армянском)

**ԱԶԳԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԲԱՆԱՅՅՈՒՄՈՒԹՅՈՒՆ,
ETHNOGRAPHY AND FOLKLORE,
ЭТНОГРАФИЯ И ФОЛЬКЛОР**

- Մելինե Պետրոսյան.** Արցախի մանկական բանահյուսության ժանրային դասակարգման շուրջ (հայերեն).....170
Meline Petrosyan. Genre Classification of the Children's Folklore Tradition of Artsakh (in Armenian)
Мелине Петросян. Жанровая классификация детской фольклорной традиции Арцаха (на армянском)

ԼՐԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ, JOURNALISM, ЖУРНАЛИСТИКА

- Աննա Մկրտիչյան.** Հայաստանյան մամուլի բովանդակային շեշտադրումները և դերը հանրության արժեքային-գաղափարական դաշտի ձևավորման մեջ՝ Ղարաբաղյան շարժման համատեքստում (1988-1991թթ.) (հայերեն).....180
Anna Mkrtichyan. The Content Priorities and Role of the Armenian Press in Shaping the Public Value-Ideological Sphere in the Context of the Karabakh Movement (1988-1991) (in Armenian)
Анна Мкртчян. Содержательные акценты и роль армянской прессы в формировании ценностно-идеологического поля общества в контексте Карабахского движения (1988-1991 гг.) (на армянском)

ԳՐԱԿԱՆԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, LITERATURE STUDY, ЛИТЕРАТУРОВЕДЕНИЕ

- Վարդուհի Դավթյան, Նունե Մկրտչյան.** Օսկար Ուայլդը՝ Վահան Թեքեյանի գեղագիտական հայեցակարգում (հայերեն).....190
Varduhi Davtyan, Nune Mkrtchyan. Oscar Wilde in Aesthetic Concept of Vahan Tekeyan (in Armenian)
Вардуи Давтян, Нунэ Мкртчян. Оскар Уайльд в эстетической концепции Ваана Текеяна (на армянском)

ՀՈԳԵԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ, PSYCHOLOGY, ПСИХОЛОГИЯ

- Դիանա Սարգսյան, Սաթենիկ Արշակյան.** Ծնողների արժեհամակարգի և երեխաների սկստմամբ ունեցած վերաբերմունքի միջև կապի ուսումնասիրություն (հայերեն).....200
Diana Sargsyan, Satenik Arshakyan. A Study of the Relationship Between Parents' Value System and Their Attitude Towards Children (in Armenian)
Диана Саргсян, Сатеник Аршакян. Исследование взаимосвязи между системой нравственных ценностей родителей и их отношением к детям (на армянском)

ՄԱՆԿԱԿԱՐԺՈՒԹՅՈՒՆ, PEDAGOGY, ПЕДАГОГИКА

- Մերի Դազարյան.** Հուզական ինտելեկտի խթանման ազդեցությունը մանկավարժների սոցիալական կարծրատիպային պատկերացումների դրսևորման վրա (անգլերեն)211
Mary Ghazarian. Influence of Emotional Intelligence Enhancement on the Social Stereotypical Perceptions of Educators (in English)
Мери Казарян. Влияние развития эмоционального интеллекта на проявление социальных стереотипов у педагогов (на английском)

ՏՆՏԵՍԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, ECONOMICS, ЭКОНОМИКА

Հայկ Մնացականյան, Մերի Փանոսյան. Սպառողի հարկային նախընտրությունների ուսումնասիրություն. ուղղակի, թե՛ անուղղակի հարկեր (անգլերեն).....222

Hayk Mnatsakanyan, Meri Panosyan. Investigation of Consumer Tax Preferences: Direct or Indirect Taxes (in English)

Айк Мнацаканян, Мери Паносян. Исследование предпочтений потребителей в отношении налогов: прямые или косвенные (на английском)

Տիգրան Միքայելյան. Միգրացիայի հիմնախնդիրը ՀՀ-ում, մասնավորապես՝ «սահմանազատված» Տավուշի մարզում (հայերեն).....232

Tigran Mikayelyan. The Problem of Migration in Armenia, in Particular in the «Demarcated» Tavush Region (in Armenian)

Тигран Микаелян. Проблема миграции в Армении в контексте ситуации в «демаркированной» Тавушской области (на армянском)

Լուսինե Գրիգորյան. Աշխատաշուկայի կառուցվածքը ՀՀ մարզերում. մարզային անհամաչափ զարգացման պատճառները և հետևանքները (հայերեն).....242

Lusine Grigoryan. Labor Market Structure in Armenia's Regions: Causes and Prospects of Regional Imbalance (in Armenian)

Лусине Григорян. Структура рынка труда в регионах Армении: причины и перспективы региональной несбалансированности (на армянском)

Հարություն Գրիգորյան. Գաստրոնոմիական զբոսաշրջության զարգացման միջազգային փորձի վերլուծություն (հայերեն).....256

Harutyun Grigoryan. Analysis of International Experience in Gastronomic Tourism Development (in Armenian)

Арутюн Григорян. Анализ международного опыта развития гастрономического туризма (на армянском)

Գոր Հարությունյան. ՀՀ բանկերում հաճախորդների հետ հարաբերությունների կառավարման ռազմավարությունների և արդյունքների համեմատական վերլուծություն (անգլերեն).....271

Gor Harutyunyan. Comparative Analysis of CRM Strategies and Outcomes in Armenian Banks (in English)

Гор Арутюнян. Сравнительный анализ стратегий CRM в армянских банках и их результатов (на английском)

Դիանա Մարտիրոսյան. Երևան քաղաքի ծախսերի արդյունավետության բարձրացմանն ուղղված ինովացիոն մեթոդներ (հայերեն).....283

Diana Martirosyan. Innovative Methods to Increase Cost Efficiency of Yerevan City (in Armenian)

Диана Мартиросян. Инновационные методы повышения расходовой эффективности города Еревана (на армянском)

«ԳԻՏԱԿԱՆ ԱՐՑԱԽ» պարբերականի հոդվածների ձևավորման պահանջները.....291

The requirements for the journal «SCIENTIFIC ARTSAKH».....293

Требования к оформлению статей журнала «НАУЧНЫЙ АРЦАХ».....295